

亲爱的冯艾博先生及冯艾博顾问有限公司的全体职员，

我要感谢大家处理我们的永久居留权时的做得非常地好，尤其是当我的总积分不符合规定的最低限度，大家对我的案件并没有放弃，并坚持下去，利用国家支持的方法来提出申请，我的申请才获得成功批准！

您的知识非常的充裕，性格友好，乐于助人和合格的工作资格。我提供了一份非常详细的综合清单后，您利用专业的方法组织后用我的名义递交了申请。

由于您的辛勤工作和专业知识，我的永久居留权获得批准。如果不是您的专业知识及专业的意见和工作资格的，我相信，我的申请也不会如此顺利通过！您努力不懈的帮助，指导我通过整个艰难的过程。

总之，我将永远高度的推荐您给任何希望申请澳大利亚永久居留权的准移民在 - 您的专业资格的专家的服务，我给你一个大拇指的赞美！

最良好的祝愿，

Y.Chu, Lim

日期：2006年9月6日

马来西亚

Dear Mr Albert Pang & All Staffs of Albert Pang Consultants S.B.,

I wish to thank all of you for the fantastic good work which you have done for my PR Application especially when my total points count do not meet the required minimum threshold, all of you did not give up on my case and have persistently go on to get the State Sponsorship for me to get my application through successfully!

You been very knowledgeable, friendly, helpful and qualified in ~~his~~^{your} work. I was supplied with a very detailed comprehensive list of everything that I need to produce, which you then professionally organized and submitted on my behalf

Because of your hard work and expertise, my PR Application was approved. If not for your expertise and qualified professional advice and work, I am sure that my application would not have gone so smoothly at all! You are indispensable in helping to guide me through the whole tireless process.

In summary, I would always highly recommend you any prospective migrant who wish to apply for Pr in Australia – A Big Thumb Up for your professional qualified expert service given to me!

Best Wishes & Regards



**Y. Chu, Lim
Date: 6-9-2006**